
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EEN 
TELWOORD 

Hoofdtelwoorden

Rangtelwoorden 

Hoofdtelwoorden zijn woorden die een 
aantal of een nummer weergeven. Je hebt 
bepaalde en onbepaalde telwoorden. 

Rangtelwoorden zijn woorden die een 
rangvolgorde in een rij weergeven. Je hebt 
bepaalde en onbepaalde telwoorden. 

1 5 3 

eerste vijfde derde 

Voorbeelden 
Bepaalde hoofdtelwoorden: een, twee of miljoen. 
Onbepaalde hoofdtelwoorden: sommige, alle of veel. 

Voorbeelden 
Bepaalde rangtelwoorden eerste, tweede of honderdste. 
Onbepaalde rangtelwoorden: laatste, hoeveelste of zoveelste. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EEN 
VOEGWOORD 

Een voegwoord voegt zinsdelen aan elkaar. 
Er zijn twee soorten voegwoorden: 
nevenschikkende en onderschikkende 

voegwoorden. 

Nevenschikkende 
voegwoorden 

Onderschikkende 
voegwoorden en 

 

maar
 

dan

Of 
 

want 

terwijl 

voordat 

zodat sinds



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PERSOONLIJK 
VOORNAAMWOORD 

Een persoonlijk voornaamwoord verwijst 
naar een persoon, groep personen of 

voorwerp. 

Ik 
Jij/je 

Hij, zij, het, u 
Wij/we 

Jullie, u 
Zij/ze 

Mij/me 
Jou/je 

Hem, haar, u 
Ons 

Jullie, u 
Hen, ze 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BEZITTELIJK 
VOORNAAMWOORD 

Een bezittelijk 
voornaamwoord geeft een 

bezit aan! 

Mijn boek 
Jouw boek 
Uw boek 
Zijn boek 

Haar boek  
Jullie boek 
Ons boek  
Hun boek  

Mijn 
Boek 

M’n
Boek 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AANWIJZEND 
VOORNAAMWOORD 

die
deze

dat
Het aanwijzend voornaamwoord 

verwijst naar een zelfstandig 
naamwoord. 

Je kunt een aanwijzend 
voornaamwoord schrijven in plaats van 
een lidwoord.  

Het meisje – dat meisje



 

 
 
  

de 
het 

een De stoel

Het krijtbord

 Een stoel een krijtbord 

HET LIDWOORD 



 

HET BIJVOEGLIJK 
NAAMWOORD 

zegt iets over een zelfstandig 
naamwoord 

De roze flamingo 

De lieve kat 

De kleine cactus 



 

HET ZELFSTANDIG 
NAAMWOORD 
mensen, dieren en 

dingen 

Je kunt er meestal een lidwoord voor zetten. 

Eigennamen zijn ook zelfstandig 
naamwoorden, bijvoorbeeld namen van 
personen, landen, steden of namen zoals 
youtube of facebook. 



WERKWOORD
EEN

iets wat je kunt doen…

Bijvoorbeeld: Gamen, lachen, 
dansen, voetballen, lezen, rijden, 
werken en spelen! 



VOORZETSEL
op 

naast

door 

onder 
bij 

EEN

Voorzetsels kun je voor de kooi’’’’’’, 
de kast of het feest zetten.‘ 




